
 

Jaarverslag over 2005

Bestuursleden

Begin januari 2005 bestond het bestuur uit 

• Wouter Dreschler 

• Erwin Baas

• Paulien de Jager

• Peter Kraft (voorzitter, secretaris en penningmeester)

Sinds het vertrek van Patrick Brienesse in oktober 2004 bestond er een vacature voor functie van 

secretaris. Gelukkig werd in het voorjaar van 2005 Tim Prinzen bereid gevonden deze vacature op te 

vullen (per 23 maart)

Erwin Baas trad voorjaar 2005 af overeenkomstig de afspraken die wij daarover maakten inzake NAN-

Klifop leden. Hij werd opgevolgd door Yvonne Simis (audioloog in opleiding AMC)

ultimo 2005  bestond het bestuur derhalve uit

• Wouter Dreschler (o.a. als vertegenwoordiger consilium)

• Tim Prinzen (secretaris, audioloog AC Amersfoort)

• Paulien de Jager (audioloog AC-Amsterdan)

• Yvonne Simis (audiologen in opleiding)

• Peter Kraft (voorzitter en penningmeester, audioloog Leeuwarden)

Vergaderdata

Er werd in 2005 vergaderd op

• 12 januari

• 23 maart

• 22 en 23 april Doorwerth-conferentie (jaarlijkse verantwoording aan de collega’s)

• 15 juni

• 14 sept

________________
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Activiteiten

I op 12 jan was er uitgebreid bestuurlijk overleg met de FENAC. Aan de orde kwam de bekostiging 

van de opleiding tot Kl F. Audioloog alsmede de kwaliteitsaspecten van de huisvesting, de 

apparatuur, de protocollen etc. van de Audiologische Centra. Ook nodigde het KKAu bestuur 

het FENAC bestuur uit mee te denken over een structuur waarin zowel de audioloog als de 

visuoloog opgeleid zou kunnen worden. Later in het jaar zou de commissie Goverts van het 

KKAu bestuur een opdracht krijgen met de zelfde inhoud.

II Het bestuur heeft in januari 2005 positief gereageerd op een verzoek van SIMEA (vereniging 

van onderwijzend personeel aan sh scholen) om mee te werken aan de oprichting van een 

commissie die gevraagd en ongevraagd audiologisch advies zou geven aan het SIMEA-bestuur  

De commissie kreeg de naam ‘vakgroep audiologie SIMEA’ en bestaat uit

• Tim Prinzen (audioloog AC Amersfoort)

• Paulien de Jager (audioloog AC-Amsterdam)

• Erwin Baas (audioloog AC Eindhoven)

• Rens  Leeuw (audioloog Viataal) 

• Annemieke Voor in’t Holt (adjunct - directeur prof Burgerschool)

Deze vakgroep bespreekt actuele onderwerpen uit de eigen discipline en stelt op grond daarvan 

adviezen op t.b.v. het bestuur van Simea. Simea kan met behulp daarvan  de achterliggende 

doelgroep vertegenwoordigen in gesprekken met de overheid. 

III Er is een weinig bevredigende correspondentie gevoerd met de directie van Fontys hogescholen 

over de benaming van de straks afgestudeerde bachelor Audiologie. Afgesproken is dat de 

naam ‘audioloog’ voorbehouden zou blijven aan de klinisch fysicus audioloog. De afgestudeerde 

aan de recent van start gegane HBO opleiding audiologie zou gaan heten ‘bachelor Audiologie’. 

Naar de mening van het KKAu bestuur hield de Fontys-opleiding zich hier niet altijd aan. Er zijn 

enige brieven uitgewisseld met een niet geheel bevredigend einde. Het KKAu-bestuur heeft het 

hier nu bij gelaten.

IV In het voorjaar van 2004 reeds, stelde  het KKAu bestuur een commissie in die als opdracht 

kreeg zich te buigen over een upgrading van het algemeen opleidingsschema klinisch fysicus 

audioloog. Daarnaast kreeg de commissie de opdracht een advies te geven inzake de inpassing 

van de opleiding visuoloog in de opleiding Kl. Fys. Audioloog. Door omstandigheden waar het 

KKAu bestuur geen invloed op kon hebben kon deze commissie pas medio 2005 van start gaan. 

Een eerste rapportage van deze commissie (de commissie Goverts)  wordt verwacht op de 

volgende Vught conferentie in mei 2006.

De leden van deze (belangrijke) commissie zijn:

• Theo Goverts (hoofd Audiologie VU en voorzitter)

• Pim van Dijk (hoogleraar Audiologie UMCG)

• Jos Huijnen (audioloog Leeuwarden)
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V Voorjaar 2005 heeft het KKAu bestuur een update versie van het curriculum audiologie 

aangeleverd aan het consilium van de NVKF (met veel dank aan Wouter Dreschler). Overigens 

laat dit onverlet dat de commissie Goverts zich bezig houdt met een nauwgezette herbeoordeling

VI Voorts heeft het KKAu-bestuur zich beziggehouden met de invulling van het programma van de 

Vught conferentie in mei 2006

Stand van zaken ultimo 2005

Kwesties die in 2006 aandacht zullen krijgen:

• De commissie Goverts komt met voorstellen inzake de upgrading van het curriculum Audioloog en 

de inpassing van de opleiding tot visuoloog.

• Op de volgende Vught conferentie (19 en 20 mei 2006) zal een voorstel gepresenteeerd worden 

inzake kwaliteitseisen bouwvoorzieningen AC’s en audiologische apparatuur.

• Overleg FENAC inzake kwaliteitseisen (juni 2006)

• Kraft en Dreschler zijn aftredend per juni 2006. Er zal naar opvolging moeten worden uitgekeken.

financieel

IN: Saldo per 1 januari 2005 3543,04

UIT reiskosten en attentie voor Doorwerth-

sprekers (waaronder 1 buitenlandse spreker) 484,64

        _________________________________________________________

Giro per 31 december 2005 3058,40

________________
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